
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Παρασκευή, 28 Απριλίου 2024 
  
  

Προς τον Υπουργό Υγείας, Γεωργιάδη Άδωνι 

Θέμα: Ανάγκη Άμεσης Προσλήψεως Προσωπικού στο Μικροβιολογικό Τμήμα 
του Κέντρου Υγείας Χαλκίδας 

Κύριε Υπουργέ, 

Μετά την με αρ. πρωτ. 1783/15-11-2023 αναπάντητη ερώτησή μου, επανέρχομαι για 
να αναφέρω εκ νέου τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζει το Μικροβιολογικό 
Τμήμα του Κέντρου Υγείας Χαλκίδας λόγω έλλειψης προσωπικού. 

Συγκεκριμένα, το Μικροβιολογικό Τμήμα διαθέτει οργανικά τρεις (3) θέσεις ΔΕ 
βοηθών εργαστηρίων και δύο (2) θέσεις ΤΕ τεχνολόγων εργαστηρίων. Παρ’ όλα 
αυτά, αυτή τη στιγμή υπηρετεί μόνο μία (1) ΤΕ τεχνολόγος συμβασιούχος με παροχή 
υπηρεσιών. Στο παρελθόν, υπηρετούσε και μια επικουρική υπάλληλος με μετακίνηση 
από τα Οινόφυτα, αλλά πρόσφατα επέστρεψε στην οργανική της θέση. Το Τμήμα 
εξυπηρετεί περίπου είκοσι (20) άτομα την ημέρα, παρά τις σοβαρές ελλείψεις σε 
προσωπικό, γεγονός που δυσχεραίνει την εύρυθμη λειτουργία του και την παροχή 
ποιοτικών υπηρεσιών υγείας στους πολίτες. 

Η πρόσφατη προκήρυξη 2Κ/2024, που αφορά την πλήρωση θέσεων μόνιμου 
προσωπικού στον τομέα της υγείας, περιλαμβάνει μόνο μία θέση ΤΕ τεχνολόγου για 
το Κέντρο Υγείας Χαλκίδας, η οποία δεν επαρκεί για να καλύψει τις ανάγκες του 
Τμήματος. 

Επειδή η υποστελέχωση έχει ως αποτέλεσμα την υπερβολική φόρτιση της 
υπάρχουσας ΤΕ τεχνολόγου, η οποία καλείται να καλύψει τις ανάγκες του Τμήματος 
χωρίς την απαραίτητη υποστήριξη,  
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Επειδή μετά τη λήξη της σύμβασής της η λειτουργία του τμήματος θα καταστεί 
αδύνατη, 

Επειδή η έλλειψη προσωπικού οδηγεί σε καθυστερήσεις στις εργαστηριακές 

εξετάσεις και στην εξυπηρέτηση των πολιτών του μεγαλύτερου Δήμου της Στερεάς 
Ελλάδας,  

Ερωτάσθε, 

1. Προτίθεστε να προχωρήσετε στην άμεση πρόσληψη του απαραίτητου 

προσωπικού, ώστε να καλυφθούν οι οργανικές θέσεις και να διασφαλιστεί η 
εύρυθμη λειτουργία του Μικροβιολογικού Τμήματος του Κέντρου Υγείας 
Χαλκίδας; 

2. Ποιες είναι οι συγκεκριμένες ενέργειες που σκοπεύετε να προβείτε για την 
αντιμετώπιση της υποστελέχωσης και τη βελτίωση των συνθηκών εργασίας 
για το υπάρχον προσωπικό; 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

                                  




